

## فعالية برلمانية في قمة أهداف التنمية المستدامة واجتماعات أخرى رفيعة المستوى

الخميس، 21 أيلول/سبتمبر 2023

مركز الكنيسة، 777 بلازا الأمم المتحدة (شارع 44، بالقرب من الجادة الأولى) نيويورك، الولايات المتحدة

ملخص

سيعقد عدد من الفعاليات الهامة خلال افتتاح الأسبوع الرفيع المستوى للدورة الـ 78 للجمعية العامة للأمم المتحدة في الفترة من 18 إلى 22 أيلول/سبتمبر، في نيويورك. سيلتقي قادة العالم للتركيز على المسائل الملحة في عصرنا والاتفاق على مجموعة مشتركة من الحلول. وتتصدر قائمة الفعاليات رفيعة المستوى قمة أهداف التنمية المستدامة التي طال انتظارها، في 18-19 أيلول/سبتمبر.

وسينظم الاتحاد البرلماني الدولي اجتماعاً لأعضاء البرلمان يوم الخميس 21 أيلول/سبتمبر. كما هو الحال بالنسبة لجميع الفعاليات المرتبطة بالقمم العالمية، ستكون هذه الفعالية البرلمانية متاحة لأعضاء البرلمان المسافرين إلى نيويورك مع وفدكم الوطني (الحكومي).

وسيتم الإعلان عن وقت الفعالية البرلمانية، ومكان عقدها، وبرنامج عملها في أوائل أيلول/سبتمبر.



# Parliamentary Event at the SDG Summit and other High Level Meetings

---

Thursday, 21 September 2023

Church Center, 777 UN Plaza (44th Street, near 1st Avenue) New York, United States

## Summary

---

A number of important events will take place during the opening High Level Week of the 78th General Assembly of the United Nations from 18 to 22 September, in New York. World leaders will converge to focus on the burning issues of our time and agree to a common set of solutions. Topping the list of high-level events is the much-anticipated SDG Summit, on 18-19 September.

The IPU will organize a meeting for members of parliament on Thursday, 21 September. As is the case for all of our events connected to global summits, this Parliamentary Event will be open to members of parliament travelling to New York together with their national (governmental) delegation.

The time, venue and programme of the Parliamentary Event will be announced in early September.